
 

 

 
 
 
 

 
SP DORDRECHT 

  
 
Aan de raads- en commissieleden van de andere partijen in de 
gemeenteraad van Dordrecht. 

 
 
Dordrecht, 4 september 2020 
 
Onderwerp: regie op bezuinigingen 
 
Beste collega’s, 
 
Gisteren is in de Auditcommissie gesproken over de “regie op bezuinigingen”. 
De SP maakt geen deel uit van deze commissie, maar ik heb wel met belangstelling het voorbeeld 
bekeken dat aan de commissie is voorgelegd om detailinformatie aan de raad beschikbaar te stellen op 
programmaniveau. Op grond van die informatie zou de raad dan keuzes kunnen maken bij de 
bezuinigingsronde waarover in 2021 besluiten genomen moeten worden. Verder heb ik de opname over 
dit agendapunt teruggeluisterd. 
 
De heer Van der Net verwoordde nog het beste hoe wij erin staan, namelijk dat je wel iets met de 
informatie kunt, maar dat er meer nodig is. Die opmerking heeft echter niet tot een concrete afspraak 
geleid wat de raad dan precies meer nodig heeft en krijgt. 
 
In het voorbeeld (programma Samenwerkend en Verbindend) wordt inzicht gegeven in de opbouw op 
productniveau. Vervolgens wordt per product een splitsing gemaakt naar kostensoorten. Als toelichting is 
er een korte omschrijving van wat er onder het product valt. 
Verder is per product aangegeven wat voor taak het is (wettelijk of niet wettelijk). Ook wordt de 
beïnvloedbaarheid vermeld (beperkt, enige mate of beïnvloedbaar).  
 
Deze informatie is veel te grofmazig. Vaak is een product niet volledig wettelijk en heb je keuzes om 
wettelijke taken uit te voeren. Als een product beperkt of in enige mate beïnvloedbaar is: welk deel is dat 
dan en welk deel niet? Je zal om tussen en binnen producten keuzes te kunnen maken moeten weten 
welke activiteiten en taken er concreet (met budget) onder het product vallen.  
 
Kortom in plaats van de producten te specificeren in kostensoorten willen wij een specificatie naar 
activiteiten en taken. Als voorbeeld “leefbare wijken” dat ook in de commissie werd genoemd. De SP wil 
niet weten welk deel van het budget besteed wordt aan personeelskosten, inkoop of subsidies, maar klip 
en klaar waar het geld aan wordt besteed. Aan de hand van die informatie kan je binnen het product 
beslissen (als je het niet helemaal wil stoppen) welke activiteiten/taken er worden gestopt. 
 
Is de SP wens om een begroting die inzicht geeft in activiteiten en taken een vreemde vraag? 
Ik denk van niet, want in artikel 189 van de Gemeentewet staat “Voor alle taken en activiteiten brengt de 
raad jaarlijks op de begroting de bedragen die hij daarvoor beschikbaar stelt, alsmede de financiële 
middelen die hij naar verwachting kan aanwenden”.  
 
Graag horen wij van de andere fracties of zij ons standpunt om inzicht op niveau van activiteiten en 
taken per product wil ontvangen in plaats van op het niveau van kostensoorten. Vervolgens zullen wij dit, 
met vermelding van de fracties die dit ook willen, aan het college kenbaar maken. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ronald Portier 


